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Sipoon kunnanhallitus päätti 25.10.2021 perustaa yhdessä Keravan kanssa Kerava-Sipoo Liikuntahallit Oy -
nimisen osakeyhtiön.  

Katson, että nykyisessä epävarmassa taloustilanteessa Sipoon ei pidä sitoutua mittavaan 
miljoonainvestointiin, joka palvelee ensisijaisesti alueellisen yleisurheilun tarpeita ja jonka hyödyt 
suurimmalle osalle kuntalaisista jäävät marginaalisiksi.  

Sipoon vapaa-aikapalvelujen edellytetään maksavan hallin päiväkäytöstä viiden vuoden ajan 92 000 
e/vuosi. Maksut voivat jatkua vuosia, riippuen halliyhtiön kannattavuudesta.   

On epäselvää, millaisille käyttäjäryhmille Keravalla sijaitsevan ja sipoolaisille julkisen liikenteen suhteen 
hankalasti saavutettavan monitoimihallin päiväkäyttöajat klo 9-15 ylipäätään soveltuvat. Monitoimihallin 
toimintaan liittyy riskejä sekä talouden että realististen hyötyjen suhteen.  

Edellinen valtuusto asetti kesäkuussa 2021 hankkeen toteuttamisen reunaehdoksi noin 1 miljoonan euron 
valtionavustuksen. Koska mahdollisen valtionavustuksen saaminen on oletusten varassa ja koska tukea 
ylipäätään voidaan hakea vasta vuonna 2023, olisi Kerava-Sipoo Liikuntahallit Oy:n perustaminen pitänyt 
tuoda vielä uuden valtuuston käsittelyyn. 


